
Boxerklub České republiky, z.s. 

 

se sídlem U Pergamenky 1511/3, Praha 7 
 

Plenární zasedání - zápis 
dne 3.2.2024 - Zotavovna VS ČR, Na Květnici 1105/10, Praha 4 - Nusle 

 
Přítomni:  
ÚP Praha: Robert Fagoš 
ÚP Střední Čechy: Alena Šefelínová                      
ÚP Plzeň: Bc. Petr Bäuml 
ÚP Děčín: Miroslav Roškota  
ÚP Hradec Králové: Pavla Morávková 
ÚP Brno: MVDr. Dobroslava Kratochvílová - plná moc 
ÚP Ostrava: Petr Bratko - plná moc 
ÚP Jižní Čechy: Vlastimil Beran - plná moc 
ÚP Staňkov: JUDr. Lenka Šlaufová - plná moc  
ÚP Rychvald: MVDr. Jaromír Špicera - plná moc 
ÚP Louny: Miloslava Fialová 
ÚP Olomouc: Jaroslav Lysák 
ÚP Ústí nad Orlicí: Radka Kosařová 
  
Je přítomno 13 delegátů (ze 13) s platnými hlasy.  
 

Za výbor BK ČR:  
Předseda: Robert Fagoš    
Místopředseda: Pavla Morávková  
Hospodář: Renata Kotoučová  
Tajemník: Alena Šefelínová 
Ústř. poradce chovu: MVDr. Emílie Klečková  
Hlavní výcvikář: Vlastimil Beran 
Předseda sboru rozhodčích: Jiří Suchý  
Redaktor: Marcela Lukešová  
Člen bez funkce: Miloslav Auterský 
 

Revizní komise  
Předseda RK: JUDr. Petr Šlauf  
Člen RK: Blanka Roškotová 
 

Omluveni: 
Člen RK: JUDr. Helena Mejvaldová 
 
Přizvaný host: BŠ 
 
 
Program PZ: 
1)   Zahájení 
2)   Volba zapisovatele a sčitatele 
3)   Návrh a schválení programu 
4)   Návrh a schválení jednacího řádu 
5)   Kontrola zápisu z PZ BK ČR 2023 
6)   Zprávy jednotlivých funkcionářů výboru a revizní komise 
7)   Rozpočet BK ČR 
8)   Atibox 2025 - výstava 
9)   Zpravodaj BK ČR 
10) Různé 
11) Závěr 



___________________________________________________________________________________ 
 
1. Zahájení 
 

Předseda BK ČR Robert Fagoš zahájil jednání plenárního zasedání BK ČR v 10:05 hod.  
Přivítal zástupce jednotlivých poboček, členy výboru, předsedu a člena revizní komise a hosty.  
Bylo konstatováno, že PZ je usnášeníschopné. 
 
2. Volba zapisovatele a sčitatele 
 

Návrh - zapisovatel: Alena Šefelínová 
Hlasování: ANO - 13x 
 

Návrh - sčitatel: Petr Bratko 
Hlasování: ANO - 13x 
 
3. Návrh a schválení programu  
 

Předseda přečetl navrhovaný program PZ tak, jak byl zaslán všem předsedům územních poboček BK ČR.  
Hlasování: ANO - 13x 
Program schválen. 
  
4. Návrh a schválení jednacího řádu 
 

Předseda přečetl jednací řád a podal návrh na doplnění o bod č. 12 ve znění: 
Bod č. 12  Bez souhlasu PZ není dovoleno pořizovat zvukový záznam z jednání zasedání.   
Hlasování: ANO - 12x, Proti: 1x 
Změna jednacího řádu byla schválena. 
 
5. Kontrola zápisu z plenárního zasedání BK ČR 2023 
 

Úkoly z PZ 2023 byly projednány a splněny. 
Zpravodaj BK ČR - samostatný bod programu 
 
6. Zprávy funkcionářů – viz příloha 
 

Bylo přistoupeno k přednesu zpráv členů výboru BK ČR a RK - viz přílohy  
Členové PZ vzali všechny zprávy na vědomí.  
 
7. Rozpočet pro rok 2024 
 

Rozpočet pro rok 2024 byl přečten a tvoří přílohu tohoto zápisu.  
Hlasování: ANO - 13x 
Rozpočet BK ČR pro rok 2024 byl schválen. 
 
8.  Atibox 2025 - výstava 
 

Boxerklub ČR požádal v minulých letech Atibox o možnost konání výstavy Atibox v ČR. Vzhledem k tomu, 
že BK ČR splnil podmínky pro přidělení výstavy, a to uspořádání Atiboxu IGP a FH (rok 2022 a 2021), byla 
tato výstava České republice přidělena na rok 2025. 
Při výstavách Atibox se vždy zároveň koná zasedání výboru Atibox a delegátů členských zemí Atiboxu. 
Předpokládaný termín: pátek 30.5.2025  
 

Výstava se bude konat ve dnech 30.5 - 1.6.2025  
V pátek 30.5.2025 bude Výroční výstava BK ČR, 31.5.2025 a 1.6.2025 výstava Atibox 
 

Jako případní pořadatelé výstavy se přihlásily tyto územní pobočky: 
ÚP Praha - místo konání Konopiště 
ÚP Staňkov - místo konání Klatovy 
ÚP Děčín - místo konání Mladá Boleslav 
PZ bere na vědomí, že výše uvedené územní pobočky se účastní prezentace. 
 



Do 15 dnů od zveřejnění tohoto zápisu předloží jednotliví zájemci o pořádání výstavy prezentaci výboru BK 
ČR, kde  budou popsány podmínky - plochy na výstavní kruhy, parkování, možnosti ubytování pro 
vystavovatele, ubytování pro delegáty a výbor Atiboxu, včetně zajištění prostoru pro zasedání + slavnostní 
večeře, ubytování pro rozhodčí, doprava z letiště.  
Výbor BK ČR návrhy jednotlivých zájemců posoudí a vyhodnotí. 
Hlasování: ANO - 13x 
 
9.  Zpravodaj BK ČR 
 

Diskuze o četnosti vydávání Zpravodaje - ekonomické důvody 
V inzerci krycích psů musí být uvedena rovněž oficiální zdravotní vyšetření potřebná do chovu, 
vyhodnocená od MVDr. Deckera.  
 
Statistika chovu za uplynulý rok se bude zveřejňovat pouze na webových stránkách BK (podklady z 
plemenné knihy ČKS přicházejí až koncem března). 
Výsledky zkoušek chovností a bonitací za uplynulý rok budou i nadále vycházet pouze ve Zpravodaji. 
 

ÚP Brno - návrh na vydávání Zpravodaje 2x ročně a povolit inzerovat i psa, který je ještě v přípravě na ZCH, 
zkoušku z výkonu, případně vyšetření DKK 
ÚP Staňkov - vydávání 1x ročně, ale rozšířit inzerci na webových stránkách 
ÚP Ostrava - rozšířit web o informaci o “nakrytých fenách”, včetně aktualizace, za kterou budou zodpovídat 
poradci chovu příslušných poboček. 
 

Předloženy dva návrhy na četnost vydávání Zpravodaje, a to 1x ročně nebo 2x ročně 
 

Vydávání Zpravodaje 1x ročně - “Ročenka” 
Hlasování: ANO - 11x, zdržel se - 2x 
Návrh byl přijat. 
 

Předsedové ÚP musí apelovat na poradce chovu, aby včas zasílali redaktorce informace o nakrytých fenách.  
 

Návrh: Webové stránky - nová rubrika “nakryté feny”  
Příslušní poradci chovu budou po oznámení krytí ihned seznam aktualizovat a průběžně kontrolovat 
Hlasování: ANO - 13x 
  
10. Různé - diskuze  
 

 Noví uchazeči pro posuzování exteriéru pro plemeno německý boxer  
 

Adepti na rozhodčí pro exteriér, kteří si podali žádost: 
Petr Bratko - ÚP Ostrava - CHS z Metaboxu 
Václav Novotný - ÚP Ústí nad Orlicí - CHS Optima Grata 
Petr Mazánek - ÚP Hradec Králové - CHS Abasta 
Kateřina Dubová - ÚP Střední Čechy - CHS Chvalský drak 
Dominika Slabá - ÚP Praha - CHS Lisbeth’s Raptors 
MVDr. Renata Kvapilová - ÚP Rychvald - CHS Insurance Bohemica 
Hlasování: ANO - 13x 
 
 Posuzování zkoušky chovnosti, bonitace a vytrvalostní zkoušky 
 

Změna podmínek pro nové rozhodčí, kteří by mohli v příštích letech posuzovat zkoušky chovnosti a 
bonitace: 
Vypustit: ...vyšší než 1. stupeň zkoušky z výkonu a speciální... 
Nahradit: ....složení 10x tříoddílových zkoušek z výkonu + 2x hospitace na zkoušce chovnosti u rozhodčího s 
oprávněním posuzovat ZCH a bonitace 
Hlasování: ANO – 11x, proti - 1x, zdržel se 1x 
 
 Informace - “krátké nosy” a údery při zkouškách z výkonu ve světě 
Některé státy Evropy již přijaly přísná opatření proti chovu tzv. brachycefalických plemen, zejména formou 
tzv. pozitivních seznamů či vyjádření délky čenichu. Na ochranu proti těmto opatřením byl v Anglii vyvinut 
zátěžový test BOAS, který je nyní pro plemena anglický buldok, francouzský buldoček a mops. Boxer zatím 



nespadá do “nejohroženější” kategorie, ale dle vývoje lze předpokládat, že “hon na krátké nosy” bude v 
příštích letech pokračovat a podmínky se budou zpřísňovat.  
Také zkoušky z výkonu, zejména obrany, dostávají jinou podobu, neboť údery při obranách jsou u IGP 
zrušeny. 
 
 Klubové výstavy - diplomy 
 

Redaktorka paní Lukešová přednesla návrh na změnu zasílání vystavených diplomů (klubový šampion). 
Rozesílání diplomů poštou bude zrušeno. Diplomy bude zasílat pouze elektronickou cestou a zdarma. 
Hlasování: ANO - 13x 
 
 Krycí list - doplnění 
 

V současném krycím listě chybí kolonka “místo krytí” 
Bude doplněno, aby krycí list odpovídal chovatelskému řádu FCI a zápisnímu řádu ČMKU 
Zajistí: Robert Fagoš 
 
 Chovatelská stanice od Ivetky.....  
 

Předseda BK ČR uvedl skutečnosti, které se v této věci odehrály a důvody, které výbor BK ČR vedly k 
přijetí učiněných rozhodnutí a opatření, včetně zdůvodnění prostřednictvím příslušných kynologických 
předpisů a předložení dokumentů, které jsou v rozporu s tvrzením a jednáním pí. IK.  
 
Předseda BK ČR zároveň uvedl, že IK rozeslala dne 1.2.2024 e-mail všem předsedům územních poboček 
BK ČR, v němž požaduje projednat opatření a rozhodnutí výboru BK ČR vůči její osobě, znemožnění chovu 
plemene a účasti na akcích pořádaných BK ČR, včetně zákazu startu na závodě Stříbrný obojek. 
V podrobnostech viz. výše uvedený e-mail. 
 
Na základě výše uvedených skutečností nechal předseda BK ČR hlasovat o tom, zda PZ schvaluje, že: 

- pí. IK nebude poskytován chovatelský servis ze strany BK ČR, tzn. že s pí. IK nebude uzavřena 
smlouva o poskytování chovatelského servisu, 
- pí. IK je zakázáno účastnit se veškerých akcí BK ČR, tj. včetně akcí územních poboček. 

Hlasování: ANO - 12x, zdržel se - 1x 
 

Na příštím PZ nebo Konferenci BK ČR bude předložen následující návrh: 
Chovatel je povinen zajistit, aby na adrese a v objektu, který používá k chovu nebyl současně provozován 
chov psů bez průkazu původu FCI. 
Hlasování: ANO - 8x, proti - 5x 
  
 Chovatelská stanice LOMICARO 
 

Předseda BK ČR odprezentoval přítomným sled událostí v souvislosti s předmětným krytím a zároveň 
vysvětlil, jaké byly ze strany výboru BK ČR činěny úkony a z jakého důvodu. Jedná se o krytí psem Zas de 
Kbrojo ze Španělska, který je v držení IK, v CHS Lomicaro. Celý problém vznikl z důvodu nejednotnosti 
právního statusu uvedeného psa, u kterého nebyly ani do současné doby (přes opakované žádosti BK ČR o 
doložení) naplněny podmínky stanovené příslušnými kynologickými předpisy pro určitý právní status. Pes 
od štěněčího věku žije v ČR, v současné době jsou mu již 3 roky, pes absolvoval vyšetření SA u MVDr. 
Deckera, je vystavován v Evropě a prezentován s údajem, že majitelem je IK. Od počátku tedy bylo patrné, 
že se jedná o psa importovaného ze zahraničí / ze Španělska, což IK několikrát sama uvedla (naposledy ve 
svém e-mailu ze dne 1.2.2024), uváděla se a chovala jako majitelka psa. Najednou však začal být pes ze 
strany IK a chovatelky BŠ v některých okamžicích uváděn jako zapůjčený, chovatelka tedy byla povinna a 
následně vyzývána k doložení stanovených dokladů a odstranění v nich uvedených nejednotností a 
nesprávností, s uvedením konkrétních nedostatků, které byly uvedeny i na tomto PZ. Pes Zas de Kbrojo, v 
držení IK, tedy nesplňuje do současné doby podmínky pro krytí v ČR. Do dne konání PZ nebyl pes 
přeregistrován, ani nebyly splněny podmínky stanovené pro zapůjčení.  
K vyjádření byla vyzvána chovatelka CHS Lomicaro, která uvedla, že vzhledem k osobě pí. IK udělala i 
fotografie z předmětného krytí, které zaslala. Uvedla, že pes Zas de Kbrojo se od štěněcího věku nachází u 
IK a nepřetržitě je tomu tak až do doby konání PZ, přesto že pes měl být zapůjčen IK do 31.12.2023. Na toto 
BŠ sdělila, že je realizován import psa (vydání exportního průkazu původu), který bude následně zapsán do 



plemenné knihy ČMKU, čímž dojde k vyřešení předmětné záležitosti. 
V kontextu výše uvedeného tedy bylo dohodnuto (mezi BK ČR a chovatelkou CHS Lomicaro BŠ), že po 
splnění podmínek pro řádnou přeregistraci a chovnost psa Zas de Kbrojo (včetně splnění zkoušky chovnosti) 
a provedení testu DNA u laboratoře Genomia s.r.o. za účasti zástupce klubu při odběru vzorku pro potřeby 
provedení testu DNA, bude požádáno o zrušení omezené registrace, aby byly štěňatům vydány řádné 
průkazy původu, tzn. bez omezené registrace. Poté vystoupil předseda klubu Robert Fagoš s tím, že by se 
měla BŠ omluvit BKČR, ČKS, ČMKU i Atiboxu za kroky, které proti těmto institucím vedla. Následně byla 
BŠ vyzvána zástupcem ÚP Staňkov, aby se k předloženému návrhu vyjádřila, v tom smyslu, zda s ním 
souhlasí či má jiný protinávrh. BŠ uvedla, že s tímto postupem souhlasí.   
 
Hlasování: ANO - 11x, zdržel se - 2x 
 
 Upozornění pro chovatele - přeregistrace 
 

Po úspěšném splnění podmínek pro zařazení do chovu předá majitel chovného jedince průkaz původu (event. 
kopii bonitační karty a případně i přílohu průkazu původu) plemenné knize – pracovišti č. 2 – ČKS 
k provedení přeregistrace do rejstříku chovných jedinců. S administrativou / provedením tohoto úkonu 
poradí příslušní poradci chovu. 
Přeregistrace musí být provedena před prvním krytím psa/feny. 
 
 Zpětné zvýšení odvodů za členy ÚP 
 

Na Konferenci BK ČR v roce 2022 bylo odsouhlaseno snížení odvodů ÚP z 200,- Kč na 150,- Kč za člena. 
Vzhledem k celkové finanční situaci v ČR je navrženo, aby se odvody za členy ÚP opět zvýšily na 200,- Kč, 
a to od 1.1.2025. 
Hlasování: ANO 12x, zdržel se - 1x 
 
 Smlouva s MVDr. Deckerem o vyhodnocování DKK 
 

MVDr. Špicera žádá předložení a zveřejnění smlouvy BK ČR s MVDr. Deckerem 
Smlouva bude předložena na Konferenci BK ČR. 
 
11.  Závěr 
Předseda Robert Fagoš ukončil plenární zasedání BK ČR. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 3.2.2024                          ..................................... 

Alena Šefelínová – zapisovatelka 
 
 
 


